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Tid: 18 maj kl 18:30

Plats: Båthuset i Sättuna

1. Årsmötet öppnas
Förtydligande om samfällighetens ansvar och anläggningsbeslut, presentation biläggs

protokoll.

2. Val av presidium för årsmötet
a. Ordförande:

Till ordförande för stämman valdes Johnny Lindström

b. Sekreterare:

Till sekreterare för stämman valdes Lisa Zetterström

c. Justerare tillika rösträknare:
Tilljusterare tillika rösträknare valdes Henrik Heslyk och Claes Bille

3. Fastställande av röstlängd
Röstlä ngd faststä lldes. Närva rolista biläggs protokol l.

Mötets behöriga utlysande
Stämman fann mötet behörigen utlyst.

Fastslående av dagordning

Stä mma n fastslog dagordningen.

Styrelsens verksamhetsberättelse med ekonomisk redogöretse samt fastställande av

resultat- och balansräkning för det gångna räkenskapsåret

Kort genomgång av verksamhetsberättelse som skickats ut inför mötet. Vissa förtydliganden

gjordes under stämman kring dagvatten och spolning samt att ytterligare grus är beställt för
att fylla ut mellan väg och vägkant där behov finns. Uppdateringar av befintlig hemsida är

påbörjat av Sandra Solvinder. Vidare utredning kring hemsidan pågår.

5tämma n godkä nde verksam hetsberättelsen.

Revisionsberättelse

Revisionsberättelse för verksamhetsåret presenterades. Granskning har utf«irts av årsbokslut,

bokföring samt styrelsens förvaltning. Revisorerna har inget att anmärka på och föreslår att
bevilja styrelsen a nsva rsfrihet.

Beslut angäende ansva rsfrihet
Styrelsen beviljas ansva rsfrihet.
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9. Behandling av motioner
a. Motion nr 1- Hemsida

i. Styrelsen föreslår att motionen avslås med motiveringen att arbetet med

hemsida redan är påbörjad. Befintlig hemsida kommer successivt

uppdateras. lnloggningsuppgifter skickas ut till boende i föreningen.

Beslut: Motion avslås, stämman godkände styrelsens förslag.

b. Motion nr 2 - Grönområde nedre delen (fotbollsplan)

i. Styrelsen föreslår att motionen avslås mot bakgrund av budget och att inga

förslag kring skötsel tagits upp i motionen. Önskan från styrelsen att gärna

lämna in överblivna trivselsaker (tex kubbspel och annat)till samfälligheten.

Beslut: Motion avslås, stämman godkände styrelsens förslag.

c. Motion nr 3 - Piren:

i. Styrelsen föreslår bifall av motionen mot att kostnadsförslag tas fram från

den som skrivit motionen
Beslut: Motion bifalles, stämman godkände styrelsens förslag enligt ovan.

d. Motion nr 4 - Val av styrelse

i. Motion Iämnad till valberedningen av styrelsen. Enligt valberedningen görs

redan arbetet enligt lämnat förslag.

Beslut: Motion avslås, stämman godkände styrelsens förslag.

e. Motion nr 5 - Förbättrad pulkabacke ovanför båthuset

i. Styrelsen föreslår att motion bifalles mot att den som skrivit motionen gör

utredning och lämnar till styrelse för vidare beslut

Beslut: Motion bifalles, stämman godkände styrelsens förslag enligt ovan.

f. Motion nr 6 - Utreda Solenergianläggning

i. Styrelsen föreslår att motionen avslås mot bakgrund av att det inte finns

möjligheter i anläggningsbeslut för att anlägga solcellspark enligt förslag.

Styrelsen föreslår att intresserade fastighetsägare på egen hand tittar på

solcellslösninga r fö r resp fastighet uta nför sa mfä ll ighete n.

Beslut: Motion avslås, stämman godkände styrelsens förslag.

g. Motion nr 7 - Dagordning och dess punkter

i. Styrelsen föreslår stadgeändring avseende punkten "övriga frågor" i

dagordning vid årsstä mma.

Beslut: Motion bifalles, stämman godkände styrelsens förslag.

Beslut om avgifter till samfälligheten, samt verkställande av tidigare beslut från
extrastämma

Extrastämma hölls 2AU,-1,1,-1,1, gällande området vid sjön, underlag biläggs protokoll.

Även nyttjande av källvatten diskuterades under denna mötespunkt. Källvattnet är en egen

del av området. lnga justeringar kring källvatten görs.

Stämman fastslog verkställande av tidigare beslut från extrastämma kring höjning av

medlemsavgift med 300 kr.

Beslut om aruoden till styrelsen och revisorer

Styrelsen och revisorer hade under föregående verksamhetsår en ersättning på totalt 66S0
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L2.

kr. Styrelsen föreslår samma belopp för kommande verksamhetsår.

Stä mma n godkände styrelsens förslag.

Beslut om budget för kommande verksamhetsår

Budget och utfall presenterades. Awikelser från budget förklaras av extra flis och

lekutrustning som beställts till lekplats samt spolning av brunnar för dagvatten.

Sammantaget relativt stor förändringstakt kring ekonomin under föregående år. För

kommande verksamhetsår behöver mer fokus finnas på awikelser från budget.

Stä mman godkände budgetförslaget.

Val enligt valberedningens förslag

Va I bered n i ngen presenterade sitt fö rslag för komma nde verksam hetså r:

Stämman godkände föreslagen styrelse.

Val av valberedning för kommande år, 3 personer

Till valberedning kommande år föreslogs:

Claes Bille, Martin Schultz (sammankallande) och Melker Östman

Stämman godkände förslaget av valberedning

Avtackningar
Ordförande tackar av avgående styrelsemedlemmar för väl genomfört arbete.

övriga frågor, information och frågestund

a. Paketboxar från PostNord

Förslag från PostNord har inkommit till samfälligheten om paketboxar som sätts upp

i området utan kostnad. Förslaget kommer innebära ett mindre arbete för
samfälligheten som omfattar befästning i mark. Frågor uppkom under stämman

13.

14.

15.

Post Förslag Mandat
Ledamot/Ordföra nde Johnny Lindström 1år Omval

Ledamot Henrik Heslvk 1år 1 år kvar

Ledamot Lena Lindström 1år Omval

Ledamot Lisa Zetterström 2ar Nyval

Ledamot Sandra Solvinder lar Nwal Ledamot

Suooleant Camilla Kallentoft 1år Omva

Suppleant Elisabeth Tham Skhiri 1år Omva

Revisor Christer Alfredsson Lär Omva

Revisor Åke Foeelbers 1år Omva

Revisor suooleant Claes Bille 1år Omva

Revisor suppleant Johan von Mecklenburg 1- år Omva
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b.

gällande vilka som får använda sig av postboxarna samt var i omrädet postboxarna

ska placeras.

Beslut vid stämman: Styrelsen utreder uppkomna frågeställningar och kompletterar
med förtydligande kring förslaget om pakteboxar innan beslut tas.

Gräsklippning av området
Gräsklippning av området kring bad samt fotbollsplan kostade föregående

verksamhetsår ca 20 000 kr. Denna kostnad står därmed för en relativt stor del av

föreningens utgifter varje år. Förslag presenterades frän styrelsen om att köpa in och

installera en robotgräsklippare för området kring badlpir. Området vid lekplats

omfattas ej av förslaget. Enligt styrelsen kan en installation och inköp av

robotgräsklippare betala sig på ca två års tid.
Beslut vid stämman: Styrelsen utreder förslaget vidare innan beslut tas.

Farthinder

Uppsatta farthinder diskuterades under stämman då det framkommit klagomål om

att risker finns f«ir skador på bil. Styrelsen informerade om att farthindren är
godkända (leverantör Flexibump) och vid låg hastighet över farthindren utgör de

ingen risk för skador.

Beslut vid stämman: ingen vidare utredning görs, boende i området uppmanas att
köra långsamt över farthindren.

17. Avslutning
Stämman avslutades

Sida 4 av 5



Bilagor

A. Presentation - Lag (1973:1150) om förvaltning av samfälligheter

B. Närvarolista och röstlängd

C. Verksamhetsberättelse
D. Revisorsberättelse

E. Budget med utfall
F. Motioner
G. Extr.astämma 2021-11-11, underlag

nny Zetterström
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